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MIĘDZYLESIE (inf. wł.). Nie tak dawno zmienił się właściciel zespołu pałacowo-zamkowego.
Spółka z  Ławicy  koło  Kłodzka,  bo  o  nią  tu  chodzi,  od  razu nastawiła  się  na  większą
otwartość  we  współpracy  ze  społecznością  gminy  Międzylesie.  Co  rusz  mieszkańcy  są
zapraszani do udziału w różnych wydarzeniach, dzięki którym się bawią, ale równocześnie
poznają tajemnice historycznej budowli.

- Z tego, co wiem, to ten podmiot zajmuje się turystyką i działalnością okołoturystyczną od kilkunastu
lat. Wszedł dynamicznie, co cieszy, przy czym międzyleski zamek jest jednym z jego tematów - mówi
burmistrz Tomasz Korczak. - Staramy się, jako gmina, być aktywnymi w kontaktach ze spółką, ale
jest też pewnego rodzaju granica. Mamy do czynienia ze stykiem pomiędzy samorządem a inicjatywą
prywatną. Gmina, jako instytucja, nie może być utożsamiana z zamkiem. Dziękuję za to, co jego
załoga zrobiła do tej pory, np. podczas Dni Międzylesia, i czyni nadal...

Ta aktywność spółki już pozwoliła jej zwrócić zdecydowanie większą uwagę na historyczną budowlę
w Międzylesiu. W czasie sezonu letniego może ona przyciągnąć jeszcze więcej gości, w tym turystów.
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